

Apakah Habaq? Hangs?

BULETIN USR 2023 | ISU 2



UNIVERSITI
TEKNOLOGI
MARA

Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat & Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh
Pulau Pinang



Hak Cipta @ 2024 Bahagian PJIM&A UiTM Cawangan Pulau Pinang

Hak cipta terpelihara. Buku ini atau mana-mana bahagian daripadanya tidak boleh diterbitkan semula atau digunakan dalam apa cara sekalipun tanpa kebenaran bertulis nyata daripada penerbit kecuali untuk penggunaan petikan ringkas dalam ulasan buku.

eISSN : 3009-1616

Konsep Reka Bentuk & Idea : Pn. Siti Rahimah Rosseli

Dicetak oleh Pusat Percetakan UiTM
Cetakan Kedua September 2024

Diterbitkan oleh:

Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat dan Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh, Pulau Pinang, MALAYSIA

E-mel : pjimapenang@uitm.edu.my

No. telefon : +604-3822840

APA HABAQ HANGPA?

Buletin USR 2023 diterbitkan secara tahunan



KNOWLEDGE TRANSFER PROGRAMME (KTP):

Savor The Flavours Through Culinary Experience

**Nur Nadia Maisarah Mohd Fisol, Ahmad Redhuan Abu Bakar,
Mas Affandy Mashuri, Teku Zariff Zaeimoedin**

Fakulti Pengurusan Hotel dan Pelancongan, Universiti Teknologi MARA Cawangan Pulau Pinang



Program yang berlangsung pada 24 November 2023 melibatkan penyertaan 60 murid-murid miskin tegar dan guru daripada SK Sungai Acheh, Nibong Tebal, Pulau Pinang. Program ini adalah anjuran HTC556 Food and Society Sarjana Muda Sains Seni Kulineri, Fakulti Pengurusan Hotel dan Pelancongan (FPHP), UiTM Cawangan Pulau Pinang (UiTM CPP) dengan kerjasama Farm Fresh (MH Milk Sdn. Bhd). Program ini merupakan program pembudayaan ilmu, perkongsian ilmu pengetahuan, jaringan komuniti dan program multidimensi pencegahan kemiskinan.

Pelbagai aktiviti menarik telah dijalankan sepanjang program ini berlangsung. Antaranya adalah taklimat pemakanan sihat, pendidikan kebaikan susu dan bicara usahawan yang telah disampaikan oleh Pensyarah UiTM CPP, sesi demonstrasi masakan – carbonara pasta oleh Alumni UiTM dan latihan amali murid-murid SK Sungai Acheh membuat tuna canapé dan yogurt parfait yang telah disampaikan oleh pelajar-pelajar Sarjana Muda Sains Seni Kulineri, UiTM CPP.

Pelaksanaan program ini diharap dapat membantu murid-murid dalam memahami kepentingan mengamalkan



pemakanan sihat, pemangkin untuk mengubah nasib keluarga dan akan menjadikan usahawan makanan sebagai salah satu cita-cita dalam kerjaya.

Program ini secara tidak langsung telah memupuk semangat kerja berpasukan dan mengeratkan jaringan kerjasama antara pihak UiTM Cawangan

Pulau Pinang, Farm Fresh dan pihak SK Sungai Acheh, Nibong Tebal, Pulau Pinang. Program ini juga telah mendapat maklumbalas yang sangat baik dari semua pihak yang terlibat dan diharapkan program seumpama ini dapat dijalankan lagi pada masa akan datang.



Farm
FRESH





**Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat & Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh, Pulau Pinang, MALAYSIA**